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متن پرسش

با سلام استاد: لطفا این قسمت از جوابتان را شرح بیشتری بفرماد: «مگر همین کت و شلواری که

بنده و امثال بنده میپوشیم خوب است؟ امید است که بتوانیم از این نوع لباسها که لباسهای روح و

روحیهی ما نیست و تشبه به فرهنگ کفر است، آزاد شویم.» اگر این لباس خوب نیست پس چرا می

پوشید؟! خب لباس های دیگری هم هست. این که فرمودید آزاد شویم چگونه؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظرم لباس مردم پاکستان که رانهای مردان را میپوشاند، در مقابل

شلوارهای اروپاان به عفاف و حیا نزدیکتر است همانطور که قبای مردم گذشته به عفاف و حیا

نزدیک بود. باید شرایط استفاده از چنین پوششهایی فراهم شود، وگرنه برای امثال ما حکم لباس

شهرت را پیدا میکند ولی برای یک روحانی، پوشیدن لباس روحانیت در عرف چنین مشکلی را بهوجود

نمیآورد. موفق باشید


